

(For Immediate Release: February 8, 2021)

Asian Cultural Council Fellowship Now Calling for Applications

for artists and scholars in mainland China, Hong Kong and Macau

Deadline: March 15, 2021 (Hong Kong Time)

The Asian Cultural Council (ACC) Hong Kong is calling proposals for two types of fellowships and grants programs in 2021/22. The first fellowship program supports research and creative projects that involve in-person travel within Asia. The second is a special, time-limited research grant supporting virtual exchange and engagement in the arts within Asia or between Asia and the US.

The ACC fellowships and grants support both contemporary and traditional arts, and encompass the following disciplines: archeology, architecture, art history, arts administration, arts criticism, conservation, crafts, curation, dance, ethnomusicology, film and video, museum studies, music, photography, theater, traditional performing arts, and visual art.

Application Procedures

Individuals and organizations from mainland China, Hong Kong, and Macau who wish to apply for an ACC fellowship or grant should **read the Request for Proposals for mainland China/Hong Kong/Macau 2021 at:**

https://www.asianculturalcouncil.org.hk/en/app/information_and_deadline and submit the application via email to **applications@asianculturalcouncil.org.hk** **on or before March 15, 2021.** Applicants will be notified of their application results in June 2021.

Interested parties from other regions in Asia or the US should visit the Council's headquarters website for appropriate application information: www.asianculturalcouncil.org.

About the Asian Cultural Council (HK) Foundation

To date, ACC has awarded more than 6,000 fellowships and grants to artists and scholars worldwide. More than 600 individuals from mainland China, Hong Kong and Macau has benefitted from the ACC fellowship program, and deeply engaged in cultural exchange in the US and other regions in Asia. Asian Cultural Council (HK) Foundation Limited is registered as a charitable institution in Hong Kong under Section 88 of the Inland Revenue Ordinance.

For inquiries, please email jmui@acc.org.hk.

(END)

Media Contact: Jocelyn Mui | Tel: 2895-0407 | Fax: 2576-7206 | Email: jmui@acc.org.hk



asian cultural council
亞洲文化協會 香港分會

亞洲文化協會
香港上環永樂街 239-241 號
兆豐行 2001 室
電話: +852 2895 0407
傳真: +852 2576 7206
電郵: acc@acc.org.hk

(請即發稿: 2021 年 2 月 8 日)

(Please scroll down for English version)

亞洲文化協會文化交流獎助 公開接受申請

供中國大陸、香港及澳門藝術家及學者申請

申請截止日期: 2021 年 3 月 15 日 (香港時間)

亞洲文化協會現香港分會現正接受 2021 年度獎助及獎助金申請, 歡迎現居於中國大陸、香港及澳門藝術家及學者報名。第一類獎助計劃支持於亞洲區內進行, 以研究及創意探討為主的實地交流。第二類是一項特設具時限性的獎助金, 支持亞洲區內, 或亞洲與美國間的線上文化交流。

獎助範圍涵蓋當代和傳統藝術, 包括: 考古學、建築學、藝術歷史、藝術行政、藝術評論、文物保護、民間工藝、策展、舞蹈、民族音樂學、電影/錄像、博物館學、音樂、攝影、戲劇、傳統表演藝術、及視覺藝術。

申請程序

中國大陸、香港及澳門境內人士須於以下香港分會網頁詳細閱覽適用於中國大陸、香港及澳門的申請須知: www.asianculturalcouncil.org.hk/tc/app/information_and_deadline 並於 **2021 年 3 月 15 日 (香港時間)** 前以電郵形式遞交申請至 applications@asianculturalcouncil.org.hk。亞洲文化協會將於 2021 年 6 月通知有關申請人其申請結果。

亞洲其他地區人士可瀏覽本會總會網站 www.asianculturalcouncil.org 參閱適用的申請詳情。

關於亞洲文化協會

五十多年來, ACC 為世界各地藝術人才與機構, 頒發超過 6,000 項獎助與旅程資助金。當中逾 600 位中國大陸、香港和澳門的翹楚獲協會支持, 前往美國或亞洲各地深度文化交流。亞洲文化協會基金會有限公司是根據《稅務局條例》第八十八條獲豁免繳稅的香港註冊慈善機構。

查詢請電郵至 jmui@acc.org.hk。

(完)

媒體聯絡: 梅姿 | 電話: 2895-0407 | 傳真: 2576-7206 | 電郵: jmui@acc.org.hk